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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 

D. 10.1.2018 
 

Venlig hilsen 
 

Lisbeth Schou 
Kredsformand 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere:  

 

 

Ordstyrer: 

Torben, Klaus, Kasper, Vivi, Lene, Silvette, Lone, 

Lisbeth og Tina 

 

Torben 

Afbud:  

 

Hanne og Mårten 

 

Ref.: Tina Hansen 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Intet til referatet fra sidst. 

2. 

Politiske sager til behandling  

 

 

 

2.a. 

Retningslinjer 

 

De forskellige retningslinjer, hvor ændringerne fra 

sidst er indarbejdet og blev godkendt.  

Til en anden gang vil det være godt, at synliggøre 

ændringerne med rødt, det gør det lettere at 

behandle ændringerne. 

Retningslinje om tildeling af økonomisk tilskud vil 

blive behandlet på næste møde. Dette for at få en 

dialog med tillidsrepræsentanterne først på TR 

møde den 1.februar. 

Yderligere skal aftale om diæter indskrives. 
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2.b. 

Årshjul 

 

Kredsbestyrelsen drøftede baggrunden for at have / 

arbejde efter et årshjul.  

Ønsket var at sætte kredsbestyrelsens arbejde mere 

i system og synliggøre det for andre hvad der blev 

arbejdet med, blandt andet på hjemmesiden. 

Silvette og Tina udarbejder et forslag, der kan 

drøftes på næste KB møde. Tina aftaler nærmere 

med Silvette. 

 

2.c. 

Kommunegrupper 

 

Lisbeth orienterede om baggrunden for opdelingen 

og at det også var et ønske, at kredsbestyrelsen 

også opdelte sig politisk efter kommuner/ region og 

fagligt interesse område.  

Vi ønsker et tæt samarbejde mellem 

kredsbestyrelse- FTR- tillidsvalgte for at være bedst 

muligt rustet til, at matche det politiske niveau. 

 

Kredsbestyrelsen var bekymret for, når der skulle 

være skift af kontaktpersoner i kommune/regions 

grupperne. Ved evalueringen skal der være en 

særlig opmærksomhed på, om den 2 årige periode 

er for kort. Kredsbestyrelsen var bekymret for de 

gode relationer som blev opbygget, både til 

arbejdspladser, tillidsvalgte, kommuner/ region. 

 

2.d. 

Medlemsundersøgelsen 

 

De forskellige punkter; Image, Forventninger, 

Medlemstilbud, Interessevaretagelse, Rådgivning og 

udbytte blev kort drøftet. 

Generelt var der et ønske om at fortsætte det, som 

allerede gik godt suppleret med nye ideer. Der var 

et ønske om at være undersøgende på, hvad 

medlemmerne konkret efterspurgte og et ønske om 

at komme så meget ud på arbejdspladserne som 

muligt, så tæt på medlemmerne som muligt. 

Kredsbestyrelsesmedlemmerne skrev sig på nogle 

af punkterne (øverst) og når Hanne og Mårten også 

har meldt sig på, skriver Tina rundt på mailgrupper, 

hvem der er i de forskellige grupper.  

Så er det tanken, at de grupper gør sig lidt mere 

konkrete tanker om; der var nye ideer til noget som 

kunne afprøves.  

Medlemsundersøgelsen vil efterfølgende blive 

dagsordensat på kommende kredsbestyrelses 

møder. 

2.e.  

Økonomi 

 

Torben gennemgik resultatet for 2017. 

Der mangler stadig at blive bogført nogle indtægter 

og udgifter, så der vil først være et retvisende 

regnskab i starten af februar. Men de steder som 

kredsbestyrelsen har prioriteret at lave ekstra 

aktiviteter, slår det også igennem på regnskabet. 

Opfordring til løbende at få indsendt refusions-

skemaer, det giver os en bedre mulighed for at 

følge budgettet og er en aflastning for kontoret. 
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2.f. 

HB materialet 

 

Hovedbestyrelsens materiale blev gennemgået med 

følgende bemærkninger: Klaus synes det er 

ærgerligt, at der ikke har været en evaluering om 

meningsdanner uddannelsen, som der nu er om den 

fagpolitiske uddannelse.  

Det vil være godt med flere tilbud til FTR. Klaus 

synes ikke, at det skal være FU som udvælger 

deltagerne 

3. 

Orientering 

 

 

3.a. 

Drøftelse af kredsbestyrelse 

konferencen 

 

Vi gennemgik programmet og fordelte os i 

forskellige grupper når der skulle arbejdes med nye 

værktøjer samt aftalte bemandingen af vores stand. 

  

3.b. 

Nyt fra kredskontoret 

 

Som barselsvikar for Majbrit har kontoret ansat 

Annette Petersen fra 1.1.2018-31.12.2018. Annette 

har meget erfaring med og der er planlagt et 

oplæringsprogram for hende de første uger 

kombineret med nogle uddannelses dage i SLC. 

 

4. 

Næste kredsbestyrelses møde 

 

Næste kredsbestyrelses møde er fredag den 23 

marts. Temadrøftelsen kommer til at omhandle det 

videre arbejde med medlemsundersøgelsen, 

herunder inspiration fra Kredsbestyrelsens 

konference. 

Lone er ordstyrer. 

 

5.  

Evt. 

 

Intet 

 

 

 

 

 

 

 


